

## Influenza Awareness Campaign 2020

Thursday, 24 September 2020 10:58 am

\*\*\*\*\*

This message is from the on campus Medical Clinic. For enquiries, please contact the Medical Clinic, tel.:2358 6670 or e-mail: [hkustclinic@healthconcepts.com.hk](mailto:hkustclinic@healthconcepts.com.hk)

\*\*\*\*\*

## Influenza Awareness Campaign 2020

~~~~~

Influenza is an acute illness of the respiratory tract, characterized by fever, sore throat and cough. Usually patients need more than 1 week to recover.

Influenza is now preventable through vaccination. To learn more about that, HKUST campus clinic is going to organize a "Influenza Awareness Campaign".

### Exhibition

|              |                                                      |
|--------------|------------------------------------------------------|
| <b>Date</b>  | 5 <sup>th</sup> -7 <sup>th</sup> Oct 2020 (Mon-Wed)  |
| <b>Time</b>  | 12:00nn – 4:00pm                                     |
| <b>Venue</b> | Outside LT-C (Padma & Hari Harilela Lecture Theater) |

### Vaccination

|              |                                                         |
|--------------|---------------------------------------------------------|
| <b>Date</b>  | 15 <sup>th</sup> – 17 <sup>th</sup> Oct 2020 (Thur-Sat) |
| <b>Time</b>  | Weekdays: 10:00am – 4:00pm<br>Sat: 9:30am-11:30am       |
| <b>Venue</b> | LG5, Student Common Room 7                              |

### Vaccination Fee

Influenza (*remarks 1*)                      Quadrivalent Vaccine: HK\$ 240 per dose

### Remarks:

1. This designated quadrivalent influenza vaccine is applicable to 6 months old or above.
2. For identification purpose, please present your valid HKUST Student/ Staff/ Staff Dependant card upon registration.
3. The special fee is only available during the above schedule dates. Standard price of \$350 per dose will be applied out of the schedule dates. (Vaccine availability in clinic is dependable on the supply by pharmaceutical firm)
4. First-come-first-served, while stock lasts.
5. The dates of the campaign may be subject to change under special circumstances and participants will be notified by email.
6. To safeguard the health of all participants and avoid possible transmission during group gatherings in the vaccination program, appropriate preventive and crowd management measures would be implemented at the vaccination venue. These measures include requiring all participants to undergo body temperature check and wear face masks. Please follow the instructions of the on-site staff.

Enquiry Tel : Medical Clinic at 2358 6670  
e-mail: [hkustclinic@healthconcepts.com.hk](mailto:hkustclinic@healthconcepts.com.hk)

## 流感預防活動 2020

流感是急性呼吸道疾病，主要病徵包括發燒、喉嚨痛和咳嗽。患者一般需一周以上才可完全康復。

流感能透過接種疫苗預防。為使同學了解更多有關的資訊，科技大學診所將舉辦「流感預防活動」。

### 展覽

|    |                       |
|----|-----------------------|
| 日期 | 2020年10月5-7日(星期一至三)   |
| 時間 | 正午12時至下午4時            |
| 地點 | LT-C (夏利萊博士及夫人演講廳) 外面 |

### 疫苗注射

|    |                                      |
|----|--------------------------------------|
| 日期 | 2020年10月15-17日(星期四至六)                |
| 時間 | 平日: 上午10時至下午4時<br>週六: 上午9時30分至11時30分 |
| 地點 | LG5學生活動室7                            |

### 疫苗費用

-----  
流感疫苗 (備註 1)      四價疫苗: HK\$ 240每針

#### 備註:

1. 此特定四價流感疫苗只適合六個月或以上之人士接種。
2. 注射疫苗前出示閣下之有效香港科技大學學生/職員/職員家屬證。
3. 此優惠價只於本計劃之指定日期內有效。任何於本計劃指定日期以外之疫苗則以正價每針\$350計算。(診所疫苗供應需視乎藥廠供貨情況而定)
4. 疫苗供應有限，先到先得。
5. 如遇特殊情況，活動日期可能會有更改，並將以電郵通知。
6. 為保障參加者的健康及避免在疫苗接種計劃期間可能出現的疾病傳播，本機構將實施適當的預防及人群管理措施，包括要求所有進入疫苗注射場地之參加者接受體溫檢測和佩戴口罩。請配合在場工作人員之指示。

查詢電話: 2358 6670 (西醫診所)

e-mail: [hkustclinic@healthconcepts.com.hk](mailto:hkustclinic@healthconcepts.com.hk)